
Færøudvalget

Til: Udenrigsministeren

Dato: 6. april 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FÆU alm. del

Spørgsmål 17
I svar til Bertel Haarder om DFG-ordningen, jf. svar på FÆU alm. del – spm. 3, 2019-20, 
skriver ministeren, at: »Det færøske landsstyre har rejst spørgsmål om revision af DFG-
ordningen. På embedsmandsniveau arbejdes der på at klarlægge problemstillingerne 
med henblik på at identificere løsninger.« Kan ministeren oplyse, hvad status er på dette 
arbejde, samt om ministeren har drøftet mulige løsninger omkring dette med den færøske 
regering?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Edmund Joensen (SP).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Edmund.joensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Edmund Joensen
formand

1/1

Offentligt
FÆU Alm.del - Spørgsmål 17

Færøudvalget 2021-22


